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Har lagt ved PowerPoint for å friske på hukommelsen.....oppdatert med siste 

steinsprang... 

  

Jeg er litt usikker på om LIndås kommune fortsatt har barnerepresentant enda. Tidligere 

var det Eileen Feste på Kultur. 

  

jeg håper på svar fra kommunelege og Barnerepresentanten. 

  

hei til begge og takk for hjelp med muren nedenfor butikk i kvamsvågen. 

jeg har siden da skrevet og ringt og ropt om hjelp overalt i lindås kommune, Hordaland 

fylkeskommune, statens vegvesen og samferdsel på storting og hordalandsbenken, 

Ingen kan si at de ikke vet om Fylkesveg 404 og kvamsliane / "Brekko" 

  

Spm1 :kan dere følge opp med administrasjonen om hvor lindås kommune står nå, jfr. 

svaret jeg har fått fra fylke? 

  

jeg vet det er dialog, det har det vært lenge, Svaret jeg har fått nå fra fylke krever 

handling....Det er planlagt å gjøre grunnundersøkelser (bestemt før sommeren i 

møte med lindås kommune)prøv å få svar på om lindås vil klare å overholde 

fristen. 

  

Spm2 :kan dere gjøre mer for meg i min kamp? 

  

Vi har ingen å miste............. 

  

her er svaret fra fylke: 

  

Hei, 

 

Fylkesvegbudsjettet er ein del av budsjettet for Hordaland fylkeskommune. 

Fylkesrådmannen legg etter planen fram forslag til budsjett for 2019 den 24. 

oktober. Fylkesrådmannen sitt forslag vert så handsama i politiske utval i løpet 

av november før fylkestinget vedtek budsjettet på tingseta 11.-12. desember. 

 

Mvh 

 

Nils Vetlesand 

Kst. fylkesdirektør økonomi og organisasjon 

 

 

 

-----Opprinnelig melding----- 

Fra: Hordaland Fylkeskommune - Postmottak  

Sendt: 11. september 2018 12:17 

Til: Fylkesrådmann - Postmottak <Fylkesradmann@hfk.no> 

Emne: VS: Fylkesvegbudsjett 

 

 

 

mailto:Fylkesradmann@hfk.no


-----Opprinnelig melding----- 

Fra: hoevens@online.no <hoevens@online.no>  

Sendt: tirsdag 11. september 2018 07:20 

Til: Hordaland Fylkeskommune - Postmottak <HFK@hfk.no> 

Emne: Fylkesvegbudsjett 

 

Når skal budsjettet for fylkesveger behandles hos hordaland fylke? 

 

Kvamsliane/brekko er den samme. Det er mye dialog rundt omkring...vi har ingen å 

miste.  

 

Mvh evensen 

 

Sendt fra min Huawei-mobiltelefon 
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